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Geachte raads- en Statenleden, 

 

Via deze informatiebrief informeer ik u over de voortgang van de acties uit de samenwerkingsagenda  

tussen de gemeenten van de regio Gooi en Vechtstreek en de provincie Noord-Holland  

 

Focus van de samenwerkingsagenda 

De focus van de samenwerkingsagenda ligt op onderwerpen die extra aandacht verdienen en waar 

versnelling nodig is. 

 

De belangrijkste ambitie is om de unieke kwaliteiten van een bijzondere groenblauwe omgeving en een 

uniek economisch profiel van media en creatieve industrie in de Gooi en Vechtstreek te behouden,  

versterken en ontwikkelen en de regio ook in de toekomst leefbaar te houden. Investeren in een goede 

bereikbaarheid en goed openbaar vervoer naar bestemmingen in de regio is daarbij cruciaal. Het 

realiseren van deze doelen vraagt om samenwerking tussen de regiogemeenten en de provincie Noord-

Holland. Samen met onze partners werken we aan een sterke, duurzame, gezonde en economisch 

krachtige Gooi en Vechtstreek, voor alle inwoners in de stad en in het landelijk gebied.  

De agenda introduceert geen nieuw beleid, maar legt de nadruk op de thema’s waarop provincie en 

gemeenten in de periode 2024–2027 extra inzetten. We spelen in op ontwikkelingen, handelen waar 

mogelijk proactief en sturen bij wanneer dat nodig is. Voor de provincie Noord-Holland vormt het 

coalitieakkoord ‘Verbindend Vooruit’ een belangrijke pijler. Voor de gemeenten zijn, naast hun eigen 

collegeakkoorden, de Regionale samenwerkingsagenda Gooi en Vechtstreek en de regionale propositie 

richtinggevend. De thema’s in de samenwerkingsagenda met de provincie zijn:  

 

• Landelijk gebied  

• Economie  

• Klimaat en Energie 

• Wonen   

• Mobiliteit  
 

https://www.regiogv.nl/privacyverklaring/
https://www.regiogv.nl/wp-content/uploads/2024/04/Samenwerkingsagenda-Provincie-NH-en-Gooi-Vechtstreek-definitief-gecomprimeerd.pdf
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In de samenwerkingsagenda zijn acties opgenomen die aansluiten bij de gekozen thema’s. Daarnaast is 

er gezamenlijke lobbyinzet benoemd, met een doorkijk naar de periode ná 2027, waarvoor juist in deze 

looptijd al een actieve inzet noodzakelijk wordt geacht. 

 

Halfjaarlijks evaluatiemoment 

Vanwege alle actuele ontwikkelingen, wordt deze agenda halfjaarlijks geëvalueerd (en waar nodig herijkt).  
 

De bestuurlijke trekkers van deze agenda zijn gedeputeerde Rosan Kocken namens Gedeputeerde Staten 

en wethouders Hugo Bellaart (Gooise Meren, voorzitter regionaal PFHO Ruimte en Mobiliteit) en Gert Zagt 

(Wijdemeren, voorzitter regionaal PFHO Economie en Innovatie), namens de gemeenten uit Gooi en 

Vechtstreek. De raadsleden van de gemeenten uit de Gooi en Vechtstreek worden gedurende de looptijd 

van de agenda en bij afloop geïnformeerd over de voortgang. Op 10 april jl. vond het halfjaarlijks 

bestuurlijk moment plaats tussen de bestuurlijk trekkers.  

 

Economie, wonen, duurzaamheid 

Gedeputeerde Kocken is ontvangen op het Mediapark in Hilversum, waar zij is meegenomen in de 

voortgang en acties rondom het thema economie, media, innovatie en creatieve industrie. Hierbij was 

tevens mediawethouder Floris Voorink uit Hilversum aanwezig. Het belang van de media en creatieve 

industrie voor de werkgelegenheid in onze regio en als relevante industrie voor heel Nederland is 

benadrukt. Ook is de ontwikkeling van de Media Campus NL toegelicht via een presentatie door Vivian 

Opsteegh, de directeur van Media Campus NL.  

 

Het belang van werkgelegenheid en betaalbare huisvesting voor praktijkgeschoolden is besproken. De 

regio loopt nog achter op de doelstelling voor sociale en middeldure woningbouw. Daarom is extra inzet 

nodig op betaalbaarheid, toegankelijkheid en zorggeschiktheid. Provinciale steun bij het realiseren van 

deze doelen is cruciaal. Ook is het gezamenlijke belang benadrukt van lobby, mede door de provincie, 

binnen de MRA-propositie richting het Rijk om financiële middelen uit het WoMo-fonds te verkrijgen. Deze 

gelden zijn bedoeld voor mobiliteitsopgaven bij woningbouwprojecten vanaf 200 woningen — een 

belangrijk aandachtspunt voor de komende periode. 

Daarnaast staat de verduurzaming van bedrijfslocaties hoog op de agenda. De overgang naar een 

circulaire economie vraagt om extra ruimte, maar wordt bemoeilijkt door schaarste op bedrijventerreinen, 

het gebrek aan schuifruimte en netcongestie. Hulp van de provincie is hierbij onmisbaar. 

 

Natuur, recreatie en water 

Ook is gesproken over de voortgang van het Programma Landelijk gebied, waarbij de provincie 

nadrukkelijk heeft aangegeven dat Gooi en Vechtstreek behoort tot een van de drie prioritaire gebieden in 

de provincie waar de nadruk (en financiële middelen vanuit de provincie) naartoe gaat in de komende 

periode. Realisatie van het NNN (Natuurnetwerk Nederland) is van belang voor de provincie. Het gebied 

Oostelijke Vechtplassen is een prioritair gebied (focus op inzet op de korte termijn). De gehele regio Gooi 

en Vechtstreek is aangewezen als prioritair gebied (focus op inzet op de middellange termijn). Voor de 

inpassing van de nieuw aan te leggen 380-KV hoogspanningstracé Diemen-Ens (die door Gooise Meren 

zal gaan lopen) heeft de provincie aangegeven goed op te blijven trekken en bestuurlijke druk te geven op 

een goede landschappelijke inpassing bij de uitwerking in de komende periode. Najaar 2025 volgt het 

definitieve besluit vanuit het ministerie over het voorkeurstracé. Verder is gesproken over het belang van 

de vrijetijdseconomie voor onze regio. Het is belangrijk te kijken naar de ruimte voor recreatie in relatie tot 

ruimte voor natuurdoelen tegen de achtergrond van toenemende verstedelijking om ons heen. De 

komende periode zal samen met gebiedspartijen zoals het GNR en Natuurmonumenten gekeken worden 

naar zoneringskaarten en kansen voor recreatie. Samen blijven optrekken in het vragen om inzet vanuit 

het Rijk en MRA partners op (structurele) beheer en onderhoudsgelden voor de natuur- en 

recreatiegebieden blijft relevant. Gedeputeerde Kocken heeft het belang van het Deltaprogramma 
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Centraal Holland benadrukt. Als regio zijn we hierop goed aangehaakt. Gemeenten uit de Gooi en 

Vechtstreek kunnen invulling (maatregelen en systeemdenken) geven aan het traject van 

Deltaprogramma Centraal Holland o.a. vanuit het traject Toekomstbestendige Heuvelrug Gooi en 

Vechtstreek.  

 

Mobiliteit en bereikbaarheid 

Bereikbaarheid van onze regio is een belangrijk thema in de samenwerkingsagenda. Ook via het 

provinciaal verkeer en vervoersberaad (3x per jaar) en het BO Gooicorridor (1 à 2x per jaar) wordt hier met 

de provincie over afgestemd en in opgetrokken. Behoud en (versterkte) inzet op het regionale 

mobiliteitsnetwerk via investeringen in OV, hoogwaardig fietsnetwerk en hubs worden hier besproken. De 

hubstrategie fase 2 ligt in mei voor ter besluitvorming, waarin ook wordt opgetrokken met Provincie 

Utrecht, Regio Amersfoort, NS en ProRail. Subsidiëring van delen van het doorfietspadennetwerk vindt 

ook dit jaar weer plaats vanuit de provincie. Bestuurlijk blijven we aandacht vragen voor het verder 

versterken van het OV en fietsnetwerk. Daarnaast hebben we veel oog voor de impactstudie A27. De 

uitkomsten van deze studie verwachten we voor de zomer en dient mede als input voor het strategische 

gesprek met het Rijk, waarbij we samen met de provincie NH en andere MRA partijen optrekken.  

 

Voortgang  

Over een half jaar vindt het volgende evaluatiemoment plaats met de provincie. In de tussentijd werken 

we aan de voortgang van de acties uit de agenda en spreken we de GS-leden regelmatig via verschillende 

bestuurlijk gremia en stuurgroepen. Over verschillende specifieke acties en trajecten wordt u ook (per 

informatiebrief) tussentijds op de hoogte gehouden.  

 

 

We hebben elkaar nodig bij het verder brengen van relevante acties om onze regio nog mooier en 

leefbaarder te maken. Deze samenwerkingsvorm past ook goed binnen de ingeslagen weg van de 

provincie om meer regionaal en gebiedsgericht te werken.  

 

 

Met vriendelijke groet, 
 
<naam wethouder>      
 
 
 


